
 

 
ZÁPIS z  jednání   

Kontrolní komise SVJ Dědinova 2006-8, Praha 4 
Dne 13. 10. 2021 

 

 
 
Kontrolní komise SVJ se sešla aby projednala zprávy výboru SVJ před shromážděním 

SVJ Dědinova 2006-2008. 

Přítomni:  J.Jarošová, J. Vlk, V. Valenta 

Pozvaní hosté : předseda SVJ ing. Hubínek a ekonom SVJ ing. Pristač 
 

Pan ing. Vlk se pravidelně zúčastňuje výborů společenství a členy KK informuje. 

 

Hlavními body jednání byla příprava zprávy o činnosti KK za období listopad 2020  

do října 2021. 

Hodnocené období bylo náročné až hektické nejen složitou epidemiologickou situací, 

ale současně přípravou a průběhem revitalizace našeho domu. 

V průběhu měsíců březen až říjen 2021 byla KK kompletně informována – osobou 

ing.Vlka přítomného na jednáních výboru SVJ – o velmi profesionálním konání 

výboru SVJ při řešení všech náročných situací vznikajících na „staveništi“. 

Současně jsme obdrželi veškeré podklady pro informaci o finančních tocích na našich 

účtech včetně čerpání potřebného úvěru. 

Z toho důvodu jsme požádali předsedu i ekonoma SVJ o některá vysvětlení, týkající se 

závěru financování akce revitalizace. Dostali jsme odpovědi, které potvrdily naše 

přesvědčení o perfektním zvládnutí akce výborem SVJ. Podrobnou zprávu podá 

předseda pan Hubínek a ekonom pan Pristač na shromáždění SVJ. 

Protože veškeré finanční transakce probíhají přes účty, zkontrolovali jsme pokladnu jen 

vizuelně – je v minimální výši 7200 Kč. 

 

 

 

 Za KK Jarka Jarošová 

 

V Praze dne  13. 10. 2021 

 
 


